
Protokół 	r XXIX/09 
z Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 17 lipca 2009 roku 
w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 

 
 
Ustawowa liczba radnych – 15 
Faktyczna liczba radnych – 15 
Liczba radnych obecnych – 13 
 
Ad. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Pan Robert Majczyk, który na wstępie 
swego wystąpienia stwierdził, iż zgodnie z listą obecności na sali obrad w chwili obecnej 
znajduje się 13 radnych, czyli jest kworum niezbędne do podejmowania uchwał przez Radę 
Gminy. Następnie powitał radnych, Pana Wójta, Panią Sekretarz, Panią Mecenas, Pana 
Skarbnika, pracowników, dyrektorów, sołtysów, mieszkańców gminy Widawa oraz Pana 
Juliusza Sumoroka – przedstawiciela Lokalnej Grupy Działania „Doliny rzeki Grabii”. 
W dalszej części wyjaśnił, iż porządek obrad został przekazany w materiałach. Następnie 
z uwagi na brak propozycji dotyczących zmian proponowanego porządku obrad 
zaproponował głosowanie nad przedstawioną jego wersją. 
W wyniku głosowania 13 radnych było „za” przyjęciem proponowanego porządku obrad, 
który przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Gminy Widawa. 
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu wynikającego 
z uchwały budżetowej na 2009 rok na realizację zadań inwestycyjnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek 
i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat,  
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania 
innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady 
jego przyznawania i wypłacania. 

7. Interpelacje i wnioski. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 2 
W kolejnym punkcie Przewodniczący poprosił o zatwierdzenie protokołu z poprzedniego 
posiedzenia sesji. Przypomniał, że ów protokół był dostępny w Urzędzie Gminy, natomiast 
w dniu sesji odpowiednio wcześniej został wyłożony do wglądu. Ponieważ do protokołu nie 
zgłoszono żadnych uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
W wyniku głosowania protokół z poprzedniego posiedzenia Rady Gminy został przyjęty 
13 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych obecnych na sali w chwili 
głosowania. Następnie przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad 
Przewodniczący udzielił głosu Panu Sumorokowi. 



 2 

Na wstępie swego wystąpienia Pan Sumorok podjął temat gospodarki wodno-ściekowej 
i poinformował, iż od 1 stycznia przyszłego roku nastąpi urealnienie cen wody i ścieków, co 
oznacza ich wzrost. Następnie wyjaśnił, iż należy poczynić starania, aby tą gospodarkę 
tworzyć taniej oraz zgodnie z ekologią. W dalszej części poinformował, iż została podpisana 
umowa na dofinansowanie Lokalnej Grupy Działania, której członkiem jest również gmina 
Widawa. Ponadto dodał, iż fundusze te nie zostały jeszcze przekazane a projekty są 
realizowane z pieniędzy przekazywanych przez gminy w związku, z czym Zarząd podjął 
uchwałę dotyczącą przejściowego wzrostu tych składek. Kontynuując Pan Sumorok wyjaśnił,  
iż z dofinansowania, które wpłynie z Urzędu Marszałkowskiego będą realizowane 4 projekty 
w ciągu 4 lat. Następnie omówił pokrótce każdy z nich wskazując maksymalną kwotę, jaka 
będzie przeznaczona na wykonanie danego zadania. Na zakończenie dodał, iż więcej 
informacji oraz pomoc przy wypełnianiu wniosków można uzyskać w biurze Lokalnej Grupy 
Działania. 
W tym miejscu Przewodniczący podziękował Panu Sumorokowi za udzielenie informacji 
a następnie dodał, iż odbyło się szkolenie dotyczące małych projektów, w którym brało udział 
kilka osób z naszej gminy. Ponadto dodał, iż zainteresowanie było duże i na pewno znajdzie 
się kilka podmiotów, które chcą coś zrobić i wystąpią z wnioskami. 
 
Ad. 3 
W kolejnym punkcie Przewodniczący poprosił Pana Wójta o przedstawienie sprawozdania 
z działalności międzysesyjnej, którego treść stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W trakcie omawiania działań wykonanych w ostatnim czasie Pan Wójt poinformował, iż przy 
okazji budowy drogi rolniczej w Widawie zostanie uprzątnięty teren wokół cmentarza. 
Ponadto dodał, iż odzyskana została dokumentacja na remont Ośrodka Zdrowia w Brzykowie 
i dalsza realizacja tego zadania została zlecona firmie z Wielunia. Następnie będąc przy 
omawianiu kwestii przebudowy ulicy przebiegającej za szkołą w Widawie wyjaśnił, iż 
głównym celem tych prac będzie zagospodarowanie terenu wokół przystanku oraz 
wybudowanie parkingu dla samochodów osobowych oraz autokarów szkolnych. Kontynuując 
Pan Wójt poinformował również, iż został oddany plac budowy i została wydana decyzja na 
usunięcie znaczącej części drzew przy drodze wojewódzkiej na odcinku Widawa – 
Rychłocice. Następnie przy okazji omawiania kwestii wymiany stolarki okiennej Pan Wójt  
poinformował, iż oprócz wymienionych budynków były jeszcze dwa projekty na wymianę 
okien w lokalu po byłym przedszkolu w Chociwiu oraz w lecznicy w Widawie jednak 
z uwagi na zbyt małe środki przeznaczone na ten cel w budżecie gminy nie zostaną one 
zrealizowane w tym roku. W dalszej części poinformował również, iż niebawem zostanie 
zlecone wykonanie wstępnej koncepcji na budowę wodociągu w miejscowości Korzeń, gdyż 
gmina Burzenin wydała warunki techniczne na przyłączenie kilku posesji z tej miejscowości 
do sieci wodociągowej. Ponadto wyjaśnił, iż dużo korzystniejszym rozwiązaniem będzie 
doprowadzenie wody z sąsiedniej gminy, gdyż jest to odległość około 2,1 km, natomiast od 
miejscowości Świerczów przeszło 5 km. Kolejną kwestią, którą omówił Pan Wójt była 
kończąca się już przebudowa ul. Słowackiego, w trakcie której wynikło wiele problemów 
oraz uwag ze strony mieszkańców, jednak ze względu na to, iż inwestycja ta była częściowo 
finansowana ze środków pochodzących z budżetu państwa nie można było za wiele zmienić 
w tym projekcie. Następnie Pan Wójt omawiając punkt dotyczący przetargu na wynajem 
garaży w Chociwiu odczytał pismo od mieszkańców - dotychczasowych użytkowników tych 
pomieszczeń, w którym zwracają się z prośbą o odstąpienie od przetargu. Ponadto wyjaśnił, iż 
jeżeli nikt nie wynajmie tych garaży to zostaną one rozebrane a działka zostanie sprzedana. 
W dalszej części omówił kwestię rządowej propozycji wstrzymania dalszych dotacji na 
realizację działań z Poakcesyjnego Programu Wspierania obszarów wiejskich. Na 
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zakończenie poinformował jeszcze, iż odbyło się kolejne spotkanie z Dyrektorami Szkół, na 
którym omówione zostały problemy finansowe tych placówek. 
 
Ad. 4 
W dalszej części Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Wiesława Kaczmarka - 
Skarbnika Gminy i udzielenie wyjaśnień do projektu uchwały. Na wstępie swej wypowiedzi 
Pan Skarbnik poinformował, iż w ostatnim czasie gmina otrzymała z budżetu powiatu kwotę 
50 tys. zł. Wynikającą z zawartego porozumienia dotyczącego zimowego utrzymania dróg 
powiatowych. Następnie przedstawił zmiany, jakie powstaną wskutek wprowadzenia do 
budżetu gminy wyżej wymienionej kwoty, a także jakie będą przeniesienia pomiędzy 
niektórymi paragrafami. Ponadto poinformował, iż w ostatnim czasie nastąpił wzrost cen za 
zużycie energii, dlatego też należałoby wprowadzić przynajmniej w okresie letnim 
ograniczenia jej poboru poprzez skrócenie czasu korzystania z oświetlenia ulicznego. Pan 
Skarbnik wyjaśnił również, iż pewną kwotę pieniędzy należy przeznaczyć również na 
oświatę, gdyż brakuje funduszy na remonty w placówkach szkolnych w Brzykowie oraz 
Chociwiu. Kontynuując poinformował, iż władze szpitala w Łasku zwróciły się z prośbą 
o pomoc w zakupie pantomografu stomatologicznego i z uwagi na to, iż wszystkie gminy 
z naszego regionu zadeklarowały wsparcie, dlatego też w projekcie omawianej uchwały 
zaplanowana została na ten cel kwota 20 tys. zł. Na zakończenie dodał jeszcze, iż została 
zwiększona kwota na zakup materiałów i wyposażenia na świetlice wiejskie, które 
w niektórych miejscowościach wymagają remontu. 
W dalszej części Pan Wójt wyjaśnił, iż ujęta w projekcie uchwały propozycja zmniejszenia 
środków na oświetlenie uliczne oznacza niewykonanie w bieżącym roku modernizacji 
zaplanowanego oświetlenia. Następnie dodał, iż wynika to z tego, iż wpływy do budżetu są 
niskie a z kolei wzrastają wydatki takie jak chociażby koszty zużycia energii. W dalszej 
części podjął temat trudnej sytuacji finansowej szpitala w Łasku i wyjaśnił, iż należy 
poczynić wszelkie starania, aby utrzymać tą placówkę. Ponadto wyjaśnił, iż istnieje szansa na 
skorzystanie z rządowego programu po przedstawieniu przez władze szpitala projektu 
naprawczego. Dodał również, iż trzeba włożyć dużo wysiłku, wykonać wiele remontów, aby 
ta placówka nadal funkcjonowała. Na zakończenie zwrócił się do radnych z prośbą o pomoc 
i wsparcie w przekształcaniu szpitala. Następnie przywitał Pana Jerzego Szmita – Dyrektora 
Szpitala i Pana Dariusza Polaka – obecnego Wicestarostę, którzy przybyli w tym momencie 
na posiedzenie i poprosił ich o zabranie głosu i udzielenie szerszych wyjaśnień w omawianej 
kwestii. 
Jako pierwszy głos zabrał Wicestarosta, który przeprosił za spóźnienie a następnie 
poinformował, iż kwestia przekształcania szpitala jest procesem bardzo długim 
i wymagającym wielu wysiłków i starań. Ponadto dodał, iż nie jest do końca pewne czy 
szpital zostanie skomercjalizowany. 
W dalszej części głos zabrał Dyrektor Szpitala, który na wstępie swego wystąpienia 
podziękował za zaproszenie a następnie omówił trudną sytuację finansową swej placówki. 
Wyjaśnił, iż czynione są ogromne starania, aby poprawić tą kondycję finansową szpitala. 
Następnie dodał, iż w pierwszej kolejności podjęto decyzję, aby oszczędzać na płacach, co 
spotkało się ze zrozumiałym niezadowoleniem personelu. Kontynuując wyjaśnił, iż szpital 
cieszy się dość dobrą renomą i trudno byłoby utrzymać go na takim poziomie bez 
wykwalifikowanej kadry oraz dobrego sprzętu, jednak stawiane są coraz to większe 
wymagania i należy się do nich dostosować. Następnie wyjaśnił, iż prośba którą kieruje 
dotyczy wsparcia finansowego przy zakupie sprzętu medycznego, pozwalającego na 
możliwość udzielania pomocy pacjentom szpitala ale także przynoszącego pewne zyski. 
Następnie Przewodniczący podziękował za wyjaśnienia i zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
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W tym miejscu głos zabrał radny Polak, który wyjaśnił, iż mieszkańcy gminy już od 3 lat 
czekają na modernizację oświetlenia ulicznego, która zaplanowana została na początku 
kadencji obecnej Rady. Ponadto dodał, iż jedynie w Widawie na niektórych ulicach zostało 
zrealizowane to zadanie i to bez wcześniejszego planowania. Ponadto dodał, iż wiele osób 
zwraca się do niego z pytaniem o termin modernizacji oświetlenia, który jest ciągle 
odkładany, aż w rezultacie okazuje się, że ta inwestycja w ogóle nie zostanie przeprowadzona 
w tym roku. Następnie w kwestii, którą poruszył Skarbnik dotyczącą wysokich opłat za 
zużytą energię radny Polak wyjaśnił, iż należałoby sprawdzić czas świecenia lamp ulicznych 
we wszystkich miejscowościach, gdyż okazuje się, iż w wielu z nich działają one przez całą 
noc. 
Jego wypowiedź poparł radny Mikła, który również zauważył, iż wiele zadań 
przeprowadzanych w miejscowości Widawa poza kolejnością. 
Następnie głos zabrał Pan Wójt, który wyjaśnił, iż przedstawione zmiany w budżecie nie były 
omawiane na Komisjach i są jedynie propozycją i dlatego też radni mogą zgłaszać własne 
rozwiązania. Ponadto wyjaśnił, iż dochody nie są realizowane tak jak powinny i sytuacja 
finansowa nie jest zadowalająca, dlatego też należy zrezygnować z pewnych działań, aby móc 
zrealizować ważniejsze sprawy. Następnie Pan Wójt wyjaśnił, iż niebawem zostanie 
utworzone dodatkowe stanowisko dotyczące gospodarowania mieniem komunalnym i być 
może osoba zatrudniona na to miejsce będzie zajmowała się również kwestią oświetlenia 
ulicznego. W dalszej części zwrócił się z prośbą do sołtysów o zgłaszanie sytuacji, gdzie 
lampy uliczne palą się przez całą noc, gdyż pracownik nie jest w stanie jeździć w nocy po 
terenie gminy i sprawdzać, w których miejscowościach te światła się świecą czy też nie. 
Następnie raz jeszcze poprosił o zaproponowanie innego rozwiązania dla sytuacji, kiedy 
gmina posiada pewne zobowiązania oraz zaplanowanych jest wiele korzystnych lub też 
koniecznych do zrealizowania inwestycji, na które należy zabezpieczyć środki finansowe 
w budżecie. Ponadto wyjaśnił, iż jeżeli zdoła się pozyskać zwrot pewnych zainwestowanych 
funduszy, to być może uda się zrealizować tą zaplanowaną modernizację oświetlenia 
ulicznego. W dalszej części poruszył kwestię zaproponowanej pomocy przy zakupie sprzętu 
medycznego do szpitala wyjaśniając, iż sąsiednie gminy również zaoferowały swe wsparcie 
a ponadto wiele osób z naszego terenu korzysta z usług tej placówki. Następnie 
poinformował, iż funkcjonujące na terenie gminy świetlice wiejskie wymagają wielu 
remontów i warto przeznaczyć część środków na ich dalsze utrzymanie, gdyż wiele osób 
zaangażowanych jest w ich prawidłowe działanie i warto wspierać ich zamierzenia. Ponadto 
dodał, iż z Poakcesyjnego Programu można również pozyskać środki na doposażenie tych 
lokali,  dlatego też należy w pierwszej kolejności doprowadzić te budynki do należytego stanu 
technicznego. Kontynuując Pan Wójt wyjaśnił, iż wspomniane wcześniej nowe stanowisko 
pracy, na które prawdopodobnie zostanie zatrudniona Pani Danuta Radzioch w swym zakresie 
objęłoby gospodarowanie tym mieniem oraz doprowadzeniem do porządku pozostałej części 
posiadanego przez gminę majątku. Następnie wyjaśnił, iż jest wiele obiektów, o które nikt nie 
dba i ulegają dewastacji i z tym należy się w końcu uporać. W dalszej części omówił kwestię 
pozyskania środków z Poakcesyjnego Programu, a mianowicie zaapelował, aby zaangażowało 
się kilka osób w to działanie i opracowanie kilku sensownych wniosków. Na zakończenie po 
raz kolejny zwrócił się do radnych o podanie innego rozwiązania w kwestii zaproponowanych 
zmian w budżecie gminy. 
Następnie głos zabrał Pan Skarbnik, który omówił wykonanie dochodów za pierwsze 
półrocze z tytułu podatków, jakie wpływają do budżetu gminy oraz porównał tą sytuację 
z rokiem ubiegłym i okazuje się, iż może się zdarzyć, że zaplanowane dochody nie zostaną 
osiągnięte. 
W dalszej części głos  zabrał radny Mikła, który skierował pytanie do Dyrektora Szpitala 
dotyczące powodu zadłużenia szpitala. 
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W odpowiedzi na powyższe Dyrektor Szpitala wyjaśnił, iż podstawową przyczyną zadłużenia 
szpitali są zaniżone środki na kontrakty w stosunku do wykonywanych usług. Następnie 
przedstawił kwoty, jakie Narodowy Fundusz Zdrowia powinien zwrócić szpitalowi a jakie 
zaoferował, iż być może częściowo zwróci. Ponadto wyjaśnił, iż jeżeli szpital otrzymywałby 
środki finansowe za soją pracę to wynik finansowy wyszedłby na plus, pomijając remonty 
finansowane z innych źródeł, które systematycznie należy wykonywać. Kontynuując 
wyjaśnił, iż również pozostające zobowiązania z lat ubiegłych zmuszają szpital do 
systematycznego zaciągania kredytów i pożyczek. Na zakończenie przedstawił kwotę 
zadłużenia oraz koszty obsługi posiadanych zobowiązań. 
Następnie głos zabrał radny Olejniczak, który zauważył, iż jeśli chodzi o wsparcie finansowe 
ze strony gminy to było ono kilkakrotnie udzielane szpitalowi. Następnie zapytał jak wygląda 
sytuacja uiszczanej przez gminę dzierżawy za użytkowanie przez Ośrodek Zdrowia 
w Brzykowie mebli, które są już przestarzałe i czy szpital nie mógłby w ramach rewanżu od 
niej odstąpić. 
Na to pytanie odpowiedzi udzielił Wicestarosta, który wyjaśnił, iż jest już w trakcie realizacji 
kwestia likwidacji dzierżawy, gdyż wpłynęło pismo dotyczącej tej sprawy i niebawem 
użytkowane meble zostaną przekazane gminie na własność. 
W dalszej części ze względu na brak chętnych do podjęcia dalszej dyskusji w tym temacie 
Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i zarządził głosowanie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania oznajmił, że Uchwała Nr XXIX/181/09 Rady 
Gminy Widawa w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok została przyjęta 11 głosami 
„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 
Następnie Przewodniczący zarządził kilkominutową przerwę. 
 
Ad. 5 
Po wznowieniu obrad, jako pierwszy głos zabrał Pan Skarbnik, który poinformował, iż 
niniejszy projekt wynika z uchwały budżetowej, w której została określona wysokość kredytu. 
Ponadto dodał, iż przed przystąpieniem do wykonywania dalszych czynności, jakimi jest 
chociażby ogłoszenie przetargu potrzebna jest wcześniejsza zgoda Rady w formie uchwały na 
zaciągnięcie tego kredytu. Następnie Pan Skarbnik przedstawił formę jego spłaty oraz 
wyjaśnił, iż zadania realizowane w ciągu bieżącego roku muszą zostać sfinansowane 
w drugiej połowie roku, czyli niebawem, dlatego też należy zaciągnąć kredyt i opłacić 
należności za wykonane zadania, aby uniknąć płacenia odsetek. 
Po wystąpieniu Pana Skarbnika Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedstawionego 
powyżej projektu uchwały. Z uwagi jednak na brak chętnych do podjęcia dyskusji w tym 
temacie odczytał treść projektu uchwały i zarządził głosowanie. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr XXIX/182/09 Rady Gminy Widawa w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu wynikającego z uchwały budżetowej na 2009 rok na 
realizację zadań inwestycyjnych została przyjęta 13 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez 
wszystkich radnych obecnych na sali. 
 
Ad. 6 
W kolejnym punkcie, jako pierwszy głos zabrał Pan Wójt, który przedstawił uzasadnienie do 
przedmiotowego projektu uchwały, a mianowicie poinformował, iż oczekiwania ze strony 
nauczycieli w sprawie podwyżek są zbyt wysokie. Ponadto wyjaśnił, iż nie doszło do skutku 
wiele zaplanowanych spotkań z przedstawicielami Związku Nauczycielstwa Polskiego, 
dlatego też nastąpiło opóźnienie uchwalenia omawianego regulaminu. Kontynuując wyjaśnił, 
iż przy obecnej ilości zatrudnionych nauczycieli wzrost przedstawionych czynników 
spowoduje dość duże skutki pieniężne. Następnie odczytał zaproponowane przez gminę oraz  
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wyżej wspomniany Związek kwoty podwyżek i poinformował, iż dotyczą one wysokości 
miesięcznych środków finansowych przeznaczonych na dodatki dla nauczycieli 
Następnie Przewodniczący wymienił jeszcze kwoty dodatku funkcyjnego dla dyrektorów, za 
wychowawstwo oraz funduszu na dodatki motywacyjne a następnie przedstawił skutki 
finansowe, jakie przyniesie wprowadzenie podwyżek. W dalszej części zapytał, czy są jakieś 
pytania do przedstawionego projektu uchwały. Ze względu jednak na to, iż nikt nie zgłaszał 
dodatkowych uwag odczytał treść tego projektu i zarządził głosowanie. W wyniku 
głosowania Uchwała Nr XXIX/183/09 w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 
wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę 
lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania 
innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania została przyjęta 13 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez 
wszystkich radnych obecnych na sali w chwili głosowania. 
 
Ad. 7 
Przystępując do realizacji dalszej części obrad Przewodniczący odczytał pismo z Łódzkiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi w sprawie skargi skierowanej od anonimowego nadawcy 
dotyczącej nieobecności Wójta w Urzędzie Gminy. Następnie wyjaśnił, iż obowiązują pewne 
przepisy, które obligują Przewodniczącego do informowania Wojewody o dłuższych 
nieobecnościach w pracy Wójta Gminy, lecz póki co taki stan rzeczy nie zaistniał. W dalszej 
części odczytał pismo skierowane od Klubu „Widawia” z prośbą o zabezpieczenie środków 
w budżecie gminy na ogrodzenie płyty głównej na stadionie w Widawie. 
Następnie w tej kwestii głos zabrał obecny na sali Pan Kopka – Prezes Klubu „Widawia”, 
który podziękował za modernizację płyty stadionu oraz poprosił o jej ogrodzenie, aby 
uchronić ten teren przed dewastacją. 
W dalszej części Przewodniczący odczytał kolejne pisma w sprawie bezpieczeństwa dzieci na 
wsi oraz w sprawie zwalczania choroby świń, a także prośbę mieszkańców Józefowa 
Widawskiego dotyczącą podpisania umowy o udostępnienie dokumentacji na budowę 
wodociągu wraz z przyłączami w celu doprowadzenia wody do Wiejskiego Domu Ludowego. 
Następnie głos zabrała Pani Teresa Mróz – mieszkanka Kolonii Chociw, która podziękowała 
za wykonanie przyłącza do sieci wodociągowej a następnie poprosiła o remont drogi na 
odcinku Kolonia Zawady – Kolonia Chociw. W dalszej części wyjaśniła, iż nakładka na tej 
drodze jest bardzo zdewastowana, że praktycznie trasa ta stała się nieprzejezdna. Ponadto 
dodała, iż w 2007 roku mieszkańcy wystosowali pismo do Urzędu Gminy z prośbą o jej 
naprawienie i w odpowiedzi obiecano, iż remont zostanie wykonany w 2009 roku. 
Kontynuując wyjaśniła, iż dopytywała również pracowników Urzędu Gminy jak daleko są 
posunięte prace przy przebudowie jednak nikt na ten temat nie potrafił udzielić odpowiedzi. 
Następnie Pani Mróz zapytała, dlaczego nikt wcześniej nie interweniował, kiedy to jeden 
z przedsiębiorców działających na tym terenie wykonywał swoją działalność właśnie na tej 
drodze, a mianowicie odbywał się tam przeładunek drewna, co przez kilka lat doprowadziło ją 
do takiego stanu. Na zakończenie raz jeszcze poprosiła o pozytywne rozpatrzenie 
przedstawionej powyżej prośby. 
Jako kolejny głos zabrał radny Mikła kierując swe pytanie do Wicestarosty dotyczące kontroli 
Inspekcji Weterynaryjnej, czy też ARiMR, które są dokonywane bez wcześniejszych 
powiadomień rolników o tym fakcie. 
W odpowiedzi na powyższe Wicestarosta obiecał, iż zwróci się z pismem do ARiMR 
o udzielenie wyjaśnień w tej kwestii, gdyż według niego takie działanie również nie jest 
prawidłowe. 



 7 

Następnie wystąpiła radna Ziółkowska, która w nawiązaniu do 10 punktu sprawozdania 
przedstawionego przez Pana Wójta zauważyła, iż radni na Komisjach ustalili inny wniosek 
niż został przedstawiony. Ponadto zapytała, dlaczego pewne kwestie nie są ustalane z Radą 
i uprawiana jest samowolka, a w rezultacie wina spada na radnego. 
Jako kolejna wystąpiła Pani Maria Werner – sołtys miejscowości Widawa, która 
przypomniała, iż na poprzedniej sesji prosiła o wykonanie ul Kopiec i nic w tej kwestii nie 
zostało zrobione a niedługo upływa termin ważności dokumentacji. Następnie poprosiła, aby 
wykonać chociaż fragment tej drogi, gdyż materiał do jej wykonania jest już zakupiony. 
W dalszej części radny Polak poprosił o wymianę sieci wodociągowej w Brzykowie oraz 
Kocinie, która jest przestarzała i warto byłoby zrealizować to zadanie przed przebudową drogi 
wojewódzkiej. Ponadto dodał, iż w miejscowości Brzyków kilka dni temu doszło do awarii,  
jednak, kiedy dojdzie do takiego zdarzenia, kiedy zostanie już przebudowana wspomniana 
trasa naprawa sieci wodociągowej będzie kosztowna gdyż zostanie ona przykryta chodnikiem. 
Następnie Pan Zenon Jażdżyk – sołtys miejscowości Wincentów poprosił o podłączenie 
światła i naprawę dachu w świetlicy wiejskiej, oraz usuniecie zakrzaczeń wokół tego budynku 
a także ustawienie koszy do segregacji odpadów. Ponadto poinformował, iż lokatorzy 
budynku po byłej szkole nie dbają o porządek a wręcz zaśmiecają okolicę i również w tej 
kwestii należałoby podjąć jakieś działania. Na zakończenie wyraził swe niezadowolenie 
dotyczące prowadzonego trybu życia wspomnianych wyżej mieszkańców, którzy korzystają 
z budynków gminnych oraz utrzymują się z zasiłków a stać ich na zakup alkoholu, anteny 
satelitarnej, czy też samochodu, na co inni muszą ciężko zapracować. 
Kolejny wystąpił Pan Włodzimierz Kawecki – sołtys miejscowości Patoki z prośbą 
o usunięcie zakrzaczeń obok budynku po byłej szkole. 
W dalszej części Pani Danuta Fertlińska – sołtys miejscowości Górki Grabińskie zwróciła się 
z prośbą o udzielenie informacji dotyczących przebudowy drogi Północ-Południe. 
W tej kwestii wyjaśnień udzielił Wicestarosta, który poinformował, iż został rozstrzygnięty 
przetarg na wykonawstwo tego zadania. Następnie poinformował, iż w jednej z ofert nastąpił 
błąd literowy i została ona odrzucona, a kolejna jest trochę droższa jednak wstępne założenia 
kosztorysowe były wyższe. Kontynuując wyjaśnił, iż jeżeli w ciągi najbliższych kilu dni nie 
wpłynie protest od oferentów, którzy przegrali ten przetarg, to w przyszłym miesiącu 
powinien już zostać oddany teren budowy. Następnie wyjaśnił, iż w tym roku zostanie 
realizowany fragment na terenie Widawy, który jest najtrudniejszym odcinkiem. W dalszej 
części wyraził swe zadowolenie z tego, iż inwestycja ta już będzie realizowała, gdyż 
możliwości finansowe powiatu z powodu panującego w całym kraju kryzysu się zmniejszają. 
Następnie Wicestarosta przedstawił, jakie planowane dochody nie wpłynęły do budżetu 
powiatu. Ponadto wyjaśnił, iż jeżeli są jakieś problemy w kwestii technicznej dotyczące tego 
projektu, a mianowicie dotyczące zjazdów do posesji lub podobne to poprosił o ich 
zgłaszanie, aby można było bezkonfliktowo wyjaśniać te problemy zanim ruszy przebudowa. 
Następnie zwrócił się z prośbą do Pana Wójta o odpowiedź w kwestii projektu dotyczącego 
połączenia wodociągu pomiędzy miejscowością Kocina a Barzykowem. W dalszej części 
wyjaśnił, iż problem jest z brakiem wody w godzinach wieczornych i to stanowi duże 
utrudnienie dla mieszkańców, dlatego też poprosił o rozwiązanie tego problemu. 
Następnie Pani Danuta Krysiak – sołtys miejscowości Zabłocie zwróciła się z prośbą 
o usunięcie zakrzaczeń oraz nawiezienie kruszywa na drogę, a także jeżeli zaistnieje taka 
możliwość, wykonanie oświetlenia na Kolonii.  
Jako kolejny wystąpił Pan Bogdan Rakowski – sołtys miejscowości Dębina z prośbą 
o nawiezienie kruszywa na drogę oraz o usunięcie zakrzaczeń, o których była mowa na 
poprzedniej sesji.  
W tym miejscu radna Rybak poprosiła o udzielenie wyjaśnień w kwestii dalszej budowy 
drogi łączącej Rogóżno z trasą Widawa – Chociw. 
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Odpowiedzi na powyższe udzielił Wicestarosta, który wyjaśnił, iż obecnie nie została ona 
zaplanowana do dalszej realizacji. Ponadto dodał, iż wiele pieniędzy zostanie zainwestowane 
z budżetu powiatu na teren Widawy w związku z realizacją projektu IPI. W dalszej części 
wyjaśnił, iż niewiadomo jeszcze do końca, na co zostaną przeznaczone pieniądze, które 
zostaną zwrócone do budżetu powiatu w formie dofinansowania za wykonanie odcinka drogi.  
W tym miejscu Przewodniczący zauważył, iż gmina Widawa przekazała na ten cel znaczną 
sumę pieniędzy a zrealizowany został jedynie fragment tej drogi, chociaż obiecano realizację 
całości.  
Następnie głos zabrał Pan Wójt, który odczytał informację następującej treści: 
Urząd Gminy w Widawie zamierza przystąpić do komunalizacji działek oznaczonych 
numerami ewidencyjnymi: 
− 408 o pow. 0,11 ha, 
− 601 o pow. 0,08 ha, 
− 693 o pow. 0,10 ha 
położone w obrębie Zborów. Przedmiotowe nieruchomości stanowią własność Skarbu 
Państwa i posiadają urządzoną księgę wieczystą Nr KW SR1L/00054886/5. Spis 
inwentaryzacyjny oraz karta inwentaryzacyjna przedmiotowych nieruchomości zostaną 
podane do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie na tablicy ogłoszeń w siedzibie 
Urzędu Gminy Widawa oraz przekazane sołtysowi wsi Zborów. 
W dalszej części Pan Wójt poruszył problem z odpadami zarówno stałymi jak i ciekłymi, 
a mianowicie wyjaśnił, iż coraz więcej śmieci pojawia się w lasach, dlatego też na podstawie 
przepisów prawa należałoby kontrolować tą kwestię. W dalszej części wyjaśnił, iż niestety 
z uwagi na coraz to większą liczbę obowiązków spadających na administrację póki, co nie ma 
kto zająć się tym problemem i dlatego też należy utworzyć nowe stanowiska do spraw mienia 
gminnego i być może również dodatkowe miejsce zajmujące się problemem odpadów. 
Następnie Pan Wójt odniósł się do kwestii skargi, którą odczytał Przewodniczący i wyjaśnił, 
iż jest możliwość spotkania się z nim w Urzędzie Gminy, gdyż nie unika spotkań 
z mieszkańcami, a ponadto istnieje również możliwość rozmowy telefonicznej, gdyż numer 
telefonu komórkowego od wielu lat pozostaje bez zmian. Ponadto dodał, iż jego praca nie 
polega jedynie na siedzeniu w gabinecie i przyjmowaniu petentów, gdyż jest wiele innych 
spraw, które załatwia się na zewnątrz. Kontynuując poinformował również, iż niebawem 
zostanie powołany jego zastępca, lecz ta kwestia wymaga wielu uzgodnień i zmian. Następnie 
w związku z wyżej przedstawioną prośbą dotyczącą ogrodzenia płyty stadionu Pan Wójt 
wyjaśnił, iż na najbliższej sesji zostaną na ten cel wydzielone środki w budżecie. Ponadto 
dodał, iż modernizacja stadionu odbyła się za środki własne, za które również został 
zakupiony dodatkowy sprzęt taki jak wykaszarka oraz samobieżna kosiarka do trawy. 
Kontynuując wyjaśnił, iż póki stadionem opiekował się Pan Radosław Sobczyński panował 
tam porządek jednak, gdy pracownik ten został przesunięty do innych obowiązków obiekt ten 
powoli ulegał dewastacji.  Następnie Pan Wójt poinformował, iż obecnie na stanowisko 
opiekuna stadionu został zatrudniony Pan Jażdżyk oraz Pan Kopka. W dalszej części odnośnie 
wyżej przedstawionej prośby mieszkańców Józefowa Widawskiego wyjaśnił, iż jeżeli działka, 
na której posadowiony jest budynek należy do Kółka Rolniczego to gmina nie może nic 
zrobić w tym zakresie. Dodał, iż jedynie taką sytuację można rozwiązać rejestrując Kółko 
Rolnicze jak to miało już miejsce w Górkach Grabiańskich oraz w Brzykowie. Następnie 
odnośnie prośby Pani Mróz dotyczące remontu drogi Pan Wójt wyjaśnił, iż była ona 
przedmiotem rozmów na jednym z posiedzeń Komisji Rolnictwa. Następnie w kwestii 
przypomnienia poinformował, iż przygotowanych jest 11 dokumentacji na budowę nakładek, 
z czego wykonać można jedynie 4, dodatkowo dojdzie również budowa „schetynówki” oraz 
dróg rolniczych, na które w przyszłym roku prawdopodobnie będzie można skorzystać 
z dofinansowania z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Ponadto wyjaśnił, iż możliwość 
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dojazdu do Kolonii Chociw mogłoby rozwiązać przedłużenie budowy drogi rolniczej 
realizowanej przez powiat. Następnie dodał, iż ze strony gminy na ten moment wykonanie 
dokumentacji na przebudowę tej drogi nie jest realne, można jedynie udostępnić inny dojazd, 
np. od strony Zawad. W dalszej części wyjaśnił, iż działalność związana z przeładunkiem 
drewna została przeniesiona obecnie na teren znajdujący się po jednej stronie drogi także nie 
będzie ona już obciążona jak do tej pory. 
W tym miejscu Pani Mróz zapytała, dlaczego nie interweniowano wcześniej i zezwalano na 
przeładunek drewna na drodze publicznej i przewożenia tak ciężkich ładunków. 
W odpowiedzi na powyższe Pan Wójt wyjaśnił, iż kwestię taką rozwiązuje jedynie 
wyposażenie gminy w wagę, aby móc udowodnić, czy tonaż przewożonego ładunku 
przekracza dopuszczalną wartość. Następnie w kwestii drogi na Dębinę Pan Wójt  
poinformował, iż nie jest to żadna samowolka, a gminy nie stać na realizację kolejnej drogi 
w tym samym miejscu, gdyż została zmodernizowana droga w kierunku Burzenina, 
niebawem będzie przebudowana droga wojewódzka. Ponadto dodał, iż trasa w kierunku 
Dębiny jest przejezdna i uważa, że byłoby to niegospodarnością, gdyż w innych 
miejscowościach jest wiele dróg w dużo gorszym stanie, a na tym terenie w przyszłym roku 
będzie realizowana droga w kierunku Wielkiej Wsi. W dalszej części poinformował, iż temat  
modernizacji dworca z kolei wymaga realizacji, gdyż od kilku lat w protokołach 
pokontrolnych z sanepidu zalecane jest poprawienie stanu higienicznego i estetycznego 
przystanku. Ponadto dodał, iż gmina posiada również za terenem szkolnym działki, na 
których po naradzie z Dyrektorami szkół dotyczącej programu „Radosna Szkoła” podjęta 
zostanie decyzja w kwestii budowy w tym miejscu placu zabaw dla dzieci. Następnie 
wyjaśnił, iż w przyszłości czeka gminę również budowa Przedszkola, aby zapewnić miejsce 
wszystkim dzieciom z całego terenu gminy. Kontynuując poruszył kwestię przebudowy 
ul. Kopiec, z którą Pan Wójt poinformował w przeszłości był problem własności a obecnie 
należy wstrzymać się z jej przebudową, aż rozstrzygnie się realizacja rozpoczętej już drogi, 
gdyż w trakcie może okazać się, że jest wiele niedociągnięć jak w przypadku ul. Słowackiego, 
gdzie nie zaplanowano fragmentu chodnika koło sali OSP. Następnie jeśli chodzi 
o przebudowę wodociągu w miejscowości Kocina to Pan Wójt wyjaśnił, iż jedynym 
rozwiązaniem jest przeprowadzenie nitki wodociągowej przez działki jednak w tym roku nie 
jest to możliwe do realizacji, gdyż nie zdąży się wykonać dokumentacji, aby móc 
przeprowadzić tą inwestycję jeszcze przed modernizacją drogi wojewódzkiej. Ponadto dodał, 
iż w kwestii połączenia tego wodociągu z Brzykowem to odpowiedź zostanie udzielona na 
piśmie. W dalszej części wyjaśnił, iż w kwestii świetlicy w Wincentowie należy ustalić jej 
własność, aby można było podjąć dalsze działania związane z jej remontem. Natomiast jeśli 
chodzi o lokatorów, to Pan Wójt przyznał słuszność wypowiedzi Pana Jażdżyka, jednak nie 
można nic w tej kwestii zrobić. 
W tym miejscu głos zabrała Pani Werner, która wyjaśniła, iż osoby pobierające zasiłek gmina 
powinna zatrudnić przy sprzątaniu. 
Jako kolejny głos zabrał Wicestarosta, który poruszył temat mieszkań socjalnych, który stał 
się obecnie wielkim problemem gmin, gdyż większość obecnie posiadanych budynków po 
kontroli nadzoru budowlanego nadaje się do zamknięcia i niebawem może okazać się tak, iż 
trzeba będzie zaniechać przebudowy dróg lub realizacji innych inwestycji i zająć się budową 
nowych mieszkań socjalnych. Ponadto poinformował, iż istnieje również możliwość zakupu 
kontenerów mieszkalnych. 
Następnie głos zabrał ponownie Pan Wójt, który wyjaśnił, iż niebawem zostaną ukończone 
prace związane z przygotowywaniem dokumentacji na 9 mieszkań w Zborowie, z kolei 
w Wincentowie obecny budynek ulegnie likwidacji, podobnie również będzie z Rogóźnem. 
W dalszej części powrócił jeszcze do kwestii poruszonej przez Pana Jażdżyka i wyjaśnił, iż 
nie tylko gmina powinna trzymać nadzór nad lokatorami, ale również odpowiednie władze 
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i najlepszym rozwiązaniem w tej kwestii byłoby również powołanie straży gminnej. 
Kontynuując odpowiedź na zgłoszone interpretacje wyjaśnił, iż sprawa wycinki drzew 
w Patokach zostanie zlecona Zakładowi Usług Komunalnych. Kolejnym tematem 
poruszonym przez Pana Wójta była kwestia realizacji projektu IPI, którego procedura trwa już 
około 2 i pół roku w trakcie, której doszło do zmian pierwotnego planu i likwidacji niektórych 
wcześniej zaplanowanych chodników, czy też zjazdów. W dalszej części wyjaśnił, iż prośba 
Pani Krysiak dotycząca budowy oświetlenia trafi pod obrady Komisji, gdyż obecnie została 
wstrzymana modernizacja oświetlenia, a realizacja niezaplanowanego odcinka tym bardziej 
nie jest możliwa. Na zakończenie podjął tematykę omówionych wcześniej przez Pana 
Sumoroka projektów związanych z gospodarką wodno-ściekową oraz dotyczących Programu 
Odnowy Wsi, a następnie zwrócił się z prośbą do radnych i sołtysów do składania wniosków 
i tworzenia projektów. 
W dalszej części Pani Werner zwróciła się z pytaniem o karetkę pogotowia. 
W odpowiedzi na powyższe Pan Wójt wyjaśnił, iż nie ma dodatkowych informacji na ten 
temat. Następnie poinformował, iż szpital w Łasku otrzymał dofinansowanie na zakup trzech 
karetek i nie wiadomo jak ta kwestia zostanie rozstrzygnięta gdyż obsługę nad ratownictwem 
medycznym przejęła prywatna firma. W dalszej części Pan Wójt przekazał informację 
dotyczącą obchodów „Dni Widawy”, które odbędą się 15 sierpnia oraz ogłosił konkurs na 
widawskie smaki. 
Jako kolejna głos zabrała Pani Elżbieta Stępień – sołtys miejscowości Zborów, która 
podziękowała w swoim imieniu jak również w imieniu mieszkańców za pomoc finansową na 
doposażenie i remont świetlicy wiejskiej, a następnie poprosiła o ujęcie w budżecie na 
przyszły rok pewnej kwoty pieniędzy na ten cel. 
W tym miejscu głos zabrał ponownie Pan Wójt, który udzielił jeszcze odpowiedzi na prośbę 
Pana Rakowskiego, a mianowicie poinformował, iż obecnie jest problem z kruszywem, gdyż 
w pierwszej kolejności przeznaczone jest ono na budowę drogi rolniczej w Widawie. 
Następnie poinformował o problemie ze zwózką kruszywa, gdyż nie doszło do skutku kupno 
dodatkowej naczepy, a także niedostateczna kadra pracownicza w Zakładzie Usług 
Komunalnych powodują opóźnienia w realizacji niektórych zadań. W dalszej części Pan Wójt  
po dodatkowych wyjaśnieniach Pana Rakowskiego wyjaśnił, iż droga ta została zaplanowana 
do realizacji.  
Na zakończenie Pan Jażdżyk podziękował za wykonanie drogi rolniczej w kierunku Ruśca, 
a następnie poprosił o uzupełnienie kruszywem drogi biegnącej wzdłuż torów do Pana 
Perlińskiego, gdyż jest ona nieprzejezdna. 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady zamknął obrady 
XXIX Sesji Rady Gminy Widawa. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
 
Jolanta Szuleta 
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Załącznik do 

Protokołu �r XXIX/09 
z Sesji Rady Gminy Widawa 

z dnia 16 lipca 2009 roku 

 

 

SPRAWOZDA	IE WÓJTA GMI	Y 
z działalności międzysesyjnej od 01.06. 2009 r. do 16.07.2009 r. 

 
1. Oczyszczono działkę pod drogę rolniczą w miejscowości Widawa. 
2. Wykonano korytowanie drogi rolniczej w Widawie oraz nawieziono na nią kruszywo. 
3. Dokonano remontu oraz pomalowano przystanki autobusowe na terenie miejscowości 
Widawa. 

4. Wykoszono pobocza dróg na terenie gminy. 
5. Oddano do użytkowania mieszkanie socjalne w miejscowości Rogóźno. 
6. Dokonano wymiany instalacji elektrycznej w budynku socjalnym w miejscowości 
Rogóźno. 

7. Ogłoszono przetarg na przebudowę dróg gminnych w miejscowościach: 
− Wielka Wieś, 
− Brzyków, 
− Rogóźno, 
− Chociw. 

8. Ogłoszono przetarg na wykonanie dokumentacji technicznej projektowej osiedla 
w miejscowości Widawa i Chociw. 

9. Ogłoszono przetarg na wymianę stolarki okiennej w budynkach gminnych 
w następujących sołectwach: 
− Chrusty   - Dom Ludowy, 
− Zawady   - Budynek poszkolny, 
− Ochle   - strażnica, 
− Zborów   - strażnica, 
− Wielka Wieś  - Budynek poszkolny, 
− Widawa   - Budynek szkolny. 

10. Zlecono wykonanie dokumentacji na przebudowę ulicy przebiegającej za Szkołą 
w Widawie. 

11. Zgłoszono wykonanie podkładu geodezyjnego dla potrzeb dokumentacji na wodociąg 
Brzyków – Siemiechów. 

12. Trwa przebudowa ul. Słowackiego. 
13. Ogłoszono przetarg na sprzedaż działki nr 436/1 w miejscowości Brzyków. 
14. Ogłoszono przetarg na wynajem garaży w Chociwiu. 
15. W dniu 2 czerwca 2009 r. Wójt Gminy podpisał umowę dotyczącą projektu IPI. 
16. W dniu 16 czerwca 2009 r.  Sekretarz Gminy, pracownicy Urzędu Gminy oraz Koło 
Gospodyń Wiejskich z Wielkiej Wsi uczestniczyli w konferencji półmetkowej 
Poakcesyjnego Programu Wspierania Obszarów Wiejskich, które odbyło się 
w Sławnie. 

17. W dniu 23 czerwca odbyła się narada z Dyrektorami Szkół, której przewodniczyła 
Sekretarz Gminy. 

18. W dniu 28 czerwca 2009 r. Wójt uczestniczył w obchodach z okazji „Święta 
Truskawki” w Buczku. 

19. W dniu 5 lipca 2009 r. w miejscowości Chociw odbyły się zawody strażackie. 
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W okresie międzysesyjnym tj. do 9 lipca wydano następujące Zarządzenia: 
− Zarządzenie Nr 33/2009 z dnia 22 maja 2009 r. w sprawie podania do publicznej 
wiadomości wyniku rokowań w przedmiocie zbycia niezabudowanej nieruchomości 
położonej w miejscowości Świerczów gmina Widawa. 

− Zarządzenie Nr 34/2009 z dnia 27 maja 2009 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2009 rok. 

Zarządzenie Nr 35/2009 z dnia 1 czerwca 2009 r.  w sprawie powołania komisji do 
prowadzenia otwartego konkursu ofert na wspieranie oraz powierzanie zadań publicznych 
z zakresu Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Integracji Społecznej Osób Uzależnionych i Ich Bliskich, nauki, edukacji, oświaty 
i wychowania oraz z zakresu porządku i bezpieczeństwa publicznego na zasadach 
określonych w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie oraz w ustawie z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej. 

Zarządzenie Nr 36/2009 z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie ustalenia maksymalnego 
miesięcznego wynagrodzenia dla kierowników jednostek organizacyjnych Gminy 
Widawa. 

Zarządzenie Nr 37/2009 z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie szczegółowego sposobu 
przeprowadzania służby przygotowawczej i organizowania egzaminu kończącego tę 
służbę w Urzędzie Gminy Widawa. 

Zarządzenie Nr 38/2009 z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie przeprowadzenia w Urzędzie 
Gminy Widawa Regulaminu okresowej oceny pracowników samorządowych 
zatrudnionych na stanowisku urzędniczym, w tym kierowniczym stanowisku 
urzędniczym. 

Zarządzenie Nr 39/2009 z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu 
naboru na wolne stanowiska urzędnicze w Urzędzie Gminy Widawa. 

Zarządzenie Nr 40/2009 z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie wprowadzenia w Urzędzie 
Gminy Widawa zasad przyznawania pracownikom samorządowym zatrudnionym na 
podstawie powołania i mianowania dodatków do wynagrodzenia oraz nagród. 

Zarządzenie Nr 41/2009 z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego 
ograniczonego na wysokość stawki miesięcznego czynszu najmu nieruchomości 
gruntowej zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Widawa, przeznaczonej do oddania 
w najem na okres 10 lat. 

Zarządzenie Nr 42/2009 z dnia 29 czerwca 2009 r.  w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2009 rok. 

Zarządzenie Nr 43/2009 z dnia 29 czerwca 2009 r.  w sprawie wprowadzenia zmian 
w Regulaminie organizacyjnym Urzędu Gminy Widawa. 

Zarządzenie Nr 44/2009 z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu 
wynagradzania w Urzędzie Gminy Widawa. 

Zarządzenie Nr 45/2009 z dnia 3 lipca 2009 r. w sprawie ogłoszenia o pierwszym przetargu 
nieograniczonym na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
Widawa. 

Zarządzenie Nr 46/2009 z dnia 6 lipca 2009 r. w sprawie: ogłoszenie konkursu na stanowisko 
Dyrektora Zespołu Szkół w Chociwiu. 


